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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Matolcsy György, a Magyar Nemzeti Bank 
elnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban nem az MNB akarta a vezetői fizetésemelést? 
Ki kérte a jegybank vezetőinek fizetésemelését?" 

Tisztelt Elnök Úr!

 

A Magyar Országgyűlés 2022. november 21-i ülésnapján azt kérdeztem a Magyar Nemzeti Bank
Önt  helyettesítő  alelnökétől,  hogy  a  Magyar  Nemzeti  Bank  kérte-e  T/2030.  számú
törvényjavaslatban előterjesztett, jegybanki vezetőkre vonatkozó fizetésemelést. Értetlenségemnek
adtam hangot  annak  kapcsán,  hogy  a  jelenlegi  megélhetési  válság  idején  miért  van  szükség  a
közpénzből fedezett milliós fizetések emelésére.

 

Virág  Barnabás,  a  Magyar  Nemzeti  Bank  alelnöke  a  jegybank  vezetőinek  fizetésemelésére
vonatkozó  kérdés  kapcsán  hárított.  Azt  mondta,  hogy  a  döntést  kommentálni  nem  szeretné.
Elmondása  szerint  a  jegybanktörvény  módosítását  a  Kormány  kezdeményezte,  „az  ezzel
kapcsolatos döntést a Kormány hozta meg, illetőleg a Parlament fogja megszavazni”.

 

Az MNB alelnökének szavai arra utalnak, hogy az MNB vezetőinek fizetésemelését nem az MNB
kérte. Adódik a kérdés, hogy akkor ki?

 

A fentiekre tekintettel kérdezem tehát tisztelt Elnök Urat:

 



 
1. Ki kérte, hogy a Magyar Nemzeti Bank elnökének fizetésemelése képezze részét a T/2030. számú
törvényjavaslatnak?

2. Mi indokolja Ön szerint, hogy a Magyar Nemzeti Bank elnökének havi 5 milliós fizetése tovább
emelkedjen? Az MNB teljesítménye, a hazai inflációs helyzet, a kormány gazdaságpolitikája vagy
egyéb ok?

3. Mennyiben tartja elfogadhatónak a havi mintegy 1,2 millió forintra rúgó fizetésemelést, amikor a
méltatlanul alulfizetett tanárok fizetésének emelésére – állítólag – nincs pénze a magyar államnak?

4.  Támogatandónak  tartana-e  egy  olyan  javaslatot,  amely  a  pedagógusfizetéseket  is  az  MNB
elnökének fizetéséhez kapcsolná?
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